

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID SNF-MÖTE  
2023-01-30

**Tid: 12:00**  
**Plats: Acceptorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	BEATRIZ BENTO HANSSON
VICE ORDFÖRANDE	SIMON FRANKLIN
KASSÖR	ANDREAS ERLANDSSON
SEKRETERARE	EMIL BABAYEV
VECKOBLADERIST	BJARNE SIHLBOM
KANDIDATANSVARIG	MATILDA HELLSTRÖM
ÅRSKURSREPRESENTANT	SIMON BENSTORP

- §1 **Mötets öppnande** Beatriz Bento Hansson öppnar mötet kl. 12:00.
- §2 **Val av justerare** Matilda Hellström väljs till justerare.
- §3 **Adjungeringar** Inga.
- §4 **Runda bordet**
- Beatriz har varit på institutionsrådsutbildning, pratat med examinatorn som vill ta ned tentorna på Ftek och bokat sal för kursutvärderingsinfo.
  - Simon F har bokat KE för nästa cocktailparty.
  - Andreas har bokfört.
  - Bjarne har pratat med examinatorn som vill ta ned tentorna och signerat protokoll.
  - Emil har gjort sekreterarsaker.
  - Matilda har mejlat med Weidow om kursnämnder.
  - Simon B har inte gjort något utöver det vanliga.
- §5 **Kurser**
- **Åk1:** Det mesta flyter på som det ska. Simon påpekar att de flesta löser uppgifterna i programmeringskursen, men att nivån eventuellt ligger för lågt.
  - **Åk2:** Del C-labbarna i Expfys 1 har kommit igång, och det är snart dags för dugga i Elfältskursen.
  - **Åk3** Fastan har nu bytt föreläsare, men det fungerar bra.
  - **Master:** Inget nytt.
- §6 **Guldäppet och -kärnan** Efter noggranna överväganden utsåg SNF<sup>TM</sup> mottagarna för årets Guldäpple och Guldkärna. Simon F meddelar BalNgt och Emil påbörjar arbetet med att ordna priserna.
- §7 **Aspning** Bjarne rapporterar att förra läsåret arrangerades Asplunch LP3LV6, pOst- och vinkväll LP4LV2 och Caseadillas LP4LV3. Det nuvarande förslaget är att använda samma datum.

- §8 UOR-lunch** Emil gick på UtbildningsOmrådesRepresentant (UOR)-lunch förra veckan. KFM:s UOR:er David och Oscar presenterade sig och mötet diskuterade hur vi skulle kommunicera inom utbildningsområdet. Det har skapats en Slack, och UOR:erna kommer bjuda in till ett möte varje läsperiod för att stämma av läget. UOR:ernas huvudsakliga syfte är vara en extra länk mellan utbildningsområdesrådet, programansvariga och studienämnder/styren.
- §9 TMA373** Beatriz och Bjarne besökte examinatorns kontor och diskuterade frågan. Examinatorn uppfattar det som att tentor och tentalösningar omfattas av olika bestämmelser, och önskar juridiskt underlag på att båda får publiceras på Ftek. Beatriz ska pussla ihop vad som gäller juridiskt och skicka över till examinatorn.
- §10 Kursutvärderare och kursnämnder** Kursutvärderingsinfo-lunchen skjuts till torsdag LV4. Matilda skickar ut en inbjudan. En bokningsförfrågan för FL51 är skickad.  
Vi saknar fortfarande en kursutvärderare i Expfys, så Matilda bestämmer sig för att ta den.  
De kursnämndstider som bokats under förra veckan har nu skickats ut till studentrepresentanterna. Några tider saknas fortfarande, Weidow återkommer med dem.  
UBS Joakim undrade om studienämnderna skulle boka zoommöten för kursnämnder, men vi hänvisar till tidigare överenskommelse att PA/UBS borde göra det. Zoom-mötet måste startas av mötesbokaren, och SNF deltar inte på alla kursnämnder.
- §11 Övriga frågor**
- §11.1 Stormöte* Det kommer vara ett stormöte den 12:e februari. Eftersom Matilda ska närvara som Nollk får hon representera SNF också.
- §11.2 Tillkvant-lösningar* Lösningarna för tenta tidigare denna månad har fortfarande inte offentliggjorts, men Emil har fått lösningarna för uppgift 3,4 och 5.
- §11.3 Kurslitteratur efter skåpsklippning* När styret klippte skåp fick de en del kurslitteratur över, och undrar nu om dessa skulle kunna överlätas till SNF. Vi beslutar att gå igenom litteraturen och behålla det som är relevant. Det fanns också två Chalmersgodkända räknare som SNF skulle kunna behålla.
- §11.4 PA/SVL* PA/SVL kan enligt doodlen inte ha möte de kommande veckorna, så Beatriz skriver ett mejl som sammanfattar vad som har hänt senaste tiden. Hon skickar också ut en ny doodle för resten av läsperioden.
- §12 Nästa möte** 6/2 kl 12:00 i Acceptorn.
- §13 Mötets avslutande** Beatriz Bento Hansson avslutar mötet kl. 12:55!

---

Beatriz Bento Hansson  
Ordförande

---

Emil Babayev  
Sekreterare

---

Matilda Hellström  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sektionssekreteraren ([styret.sekr@ftek.se](mailto:styret.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.

